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§ 1 

Anmälan av val till pensionärsrådet 

 

Anmäldes att stadsdelsnämnden 2011-12-15 efter nomineringar från PRO 

Älvsjö-Herrängen, PRO Solberga-Brännkyrka och SPRF avdelning 13 i  

Stockholm valt ledamöter och ersättare till stadsdelsnämndens pensionärsråd  

för 2012 enligt följande. 

 

Eva Sahlin  ledamot SPF Brännkyrka 

Christer Bentzer ledamot SPF Brännkyrka 

Sven Öberg  ledamot PRO Älvsjö-Herrängen 

Mona Jernström ledamot PRO Älvsjö-Herrängen 

Eva Sjöholm  ledamot PRO Solberga-Brännkyrka 

 

Lillemor Tholander ersättare SPF Brännkyrka 

Evy Johansson ersättare SPF Brännkyrka 

Leila Harrat  ersättare PRO Älvsjö-Herrängen 

Maj Jensen  ersättare PRO Solberga-Brännkyrka 

Lillemor Jonsson ersättare SPRF Avdelning 13 Stockholm 

 

§ 2 

Val av ordförande och vice ordförande 

 

Pensionärsrådet utser Eva Sahlin till ordförande och Sven Öberg till vice  

ordförande. 

 

§ 3 

Val av justerare och tid för justering 

 

Vice ordföranden Sven Öberg (PRO) utsågs att tillsammans med ordföranden Eva 

Sahlin (SPF) justera dagens protokoll vilket ska ske fredagen den 3 januari. 

 

§ 4 

Fastställande av ordningen för ersättarnas inträde 

 

Vid förfall för ledamot skall ersättarna tjänstgöra i följande ordning. 

 

 Ledamot  Ersättarna 

 Jernström  Harrat, Jensen, Johansson, Jonsson, Tholander 

 Öberg  Jensen, Harrat, Jonsson, Johansson, Tholander 

 Sjöholm  Harrat, Jensen, Tholander, Jonsson, Johansson 

 Sahlin  Johansson, Jonsson, Jensen, Harrat, Jensen 

 Bentzer  Tholander, Jonsson, Johansson, Harrat, Jensen  

 

§ 5 

Instruktion för pensionärsrådet 

 

Av stadsfullmäktige fastställd instruktion för stadsdelsnämndens pensionärsråd 

redovisades. 
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§ 6 

Val av representanter till förtroenderåd och boende/anhörigråd inom 

äldreomsorgen 

 

Förtroenderådet vid Älvsjö servicehus 

Leila Harrat (PRO) och Lillemor Jonsson (SPRF) 

 

Anhörigrådet vid Kristallgården 

Christer Bentzer (SPF) och Sven Öberg (PRO) 

 

Anhörigrådet vid Solberga vård- och omsorgsboende 

 

Förtroenderådet vid Långbrobergs vård- och omsorgsboende 

Mona Jernström (PRO) 

 

 § 7 

Sammanträdestider 2012 

 

Pensionärsrådet beslutar att rådets sammanträdestider skall anpassas till stads- 

delsnämndens sammanträdestider enligt följande 

 

Pensionärsrådet   Stadsdelsnämnden 

 

Onsdag           1  februari kl 13.30   torsdag   9 februari 

Torsdag          15 mars                       torsdag 22 mars vid behov 

Onsdag          11 april             torsdag 19 april 

Tisdag  15 maj    torsdag 24 maj 

Torsdag     7 juni    torsdag 14 juni 

             

Torsdag  23 augusti         torsdag 30 augusti 

Torsdag          20 september    torsdag 27 september 

Torsdag          18 oktober     torsdag 25 oktober 

Torsdag          15 november          torsdag 22 november vid  

                         behov 

Torsdag          13 december                        torsdag 20 december 

 

 

§ 8 

Anmälan av föregående protokoll  

 

Anmäldes att protokoll 2011-12-08 justerats den 9 december.  

 

§ 9 

Anmälan av inkomna handlingar 

 

Kommunstyrelsens pensionärsråd 

Protokoll nr 10 fört vid sammanträde 2011-12-06   

 

Förtroenderådet vid Älvsjö servicehus 

Protokoll fört vid sammanträde 2011-11-17    
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PRO:s samorganisation 

Uttalande 2011-11-10     

 

Tellus 

Program våren 2012 

 

Särskilt uttalande 

SPR har tagit del av PRO:s uttalande och vill bland annat trycka på följande: 

Pensionärerna ska ha inflytande över sin beviljade tid från hemtjänsten, när och vad 

 som skall göras, och hur mycket tid som beviljats. 

 

Avvecklingstakten av servicehusen måste anpassas och ske i samförstånd med de 

boende. 

 

En kraftfullare uppföljning av äldreboende både i privat och egen regi bör ske från 

stadens sida. 

 

§ 10 

Verksamhetsberättelse 2012 i Älvsjö 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

den 23 januari 2012. Dnr 1.2.1.10-2012. 

 

Pensionärsrådet har tagit del av förvaltningens förslag. 

 

§ 11 

Fastställande av kvalitetsgarantier för 2012 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

den 23 januari 2012. Dnr 1.2.1.11-2012. 

 

Pensionärsrådet har tagit del av förvaltningens förslag. 

 

§ 12 

Ansökan om medel för ökad bemanning inom demensvården 

 

För att höja kvaliteten i stadens demensboenden har kommunfullmäktige i  

budget år 2011 beslutat att tillföra demensvården 150 mnkr under perioden  

2011-2012. I budget 2012 har ytterligare 50 mnkr tillförts för år 2014. 

 

Solberga vård- och omsorgsboende ligger centralt beläget i Älvsjö och är ett  

Kommunalt drivet boende för äldre demenssjuka. Boendet har totalt 107 platser 

inklusive korttidsvård. Förvaltningen ansöker om medel för två enheter inom 

Solberga vård- och omsorgsboende. Enhet 1 inkluderar tre grupper och enhet 2 

inkluderar åtta grupper. 

 

Den utökade personalresursen ska användas för att avlasta befintlig vårdpersonal  

och därmed skapa utrymme för att utöka samt utveckla de sociala aktiviteterna 

inklusive utevistelse för de boende. Genom denna resurs avser förvaltningen att  
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utveckla arbetssätt och höja kvaliteten i verksamheten även på längre sikt. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 20 

januari 2012. Dnr 2.1.49-2012. 

 

Pensionärsrådet ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

§ 13 

Motion (2011:65) om förnyad demokrati så att vi tillsammans kan utveckla  

den goda staden för alla 

 

Kommunstyrelsen har remitterat motion (2011:65) av Karin Wanngård m.fl. (S) ”Om 

förnyad demokrati så att vi tillsammans kan utveckla den goda staden för alla” till 

bl.a. Älvsjö stadsdelsnämnd för yttrande senast 2012-02-24.  

Av motionen framgår att Karin Wanngård  m.fl. (S) vill utveckla demokratin och ger 

i skrivelsen ett antal exempel på hur medborgarnas inflytande ska kunna stärkas. 

Motionärerna yrkar att 

 

 Fullmäktige beslutar tillsätta en fullmäktigeberedning med uppdrag att utveckla 

demokratin i Stockholms stad.  

 Beredningen ska arbeta så att den successivt presenterar förslag till beslut.  

 Arbetet slutrapporteras till fullmäktige senast den 15 oktober 2012. 

 

Förvaltningen instämmer i att det är viktigt att ge alla medborgare inflytande och 

möjlighet att påverka beslut. 

 

När det gäller förslaget om att tillsätta en fullmäktigeberedning, som bl a ska utreda 

förutsättningarna för lokala val till stadsdelsnämnderna, har förvaltningen inga 

synpunkter. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

28 december 2011. Dnr 1.5.1527-2011. 

 

Pensionärsrådet har tagit del av förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Den lokala demokratin har urholkats eftersom flera stora verksamheter centraliserats 

sedan stadsdelreformen genomfördes 1997. SPR anser bland annat att snöröjningen, 

ska återgå till stadsdelsnämnderna.  

 

 

Pensionärsrådet har tagit del av förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Bättre skyltning – många har svårt att hitta in i parken. 

 

§ 15 

Anmälan av verksamhetsuppföljning av utförare av öppen hemtjänst 

 

Verksamhetsuppföljning av utförare av öppen hemtjänst redovisades. 
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§ 16+ 

Rapporter/frågor från rådets medlemmar 

 

Eva Frykler redogjorde för de handlingsplaner som upprättats gällande hemtjänsten  

och vård- och omsorgsboende med anledning av resultatet av den brukarunder-

sökning som Socialstyrelsen genomfört hösten 2011. 

 

Sven Öberg (PRO) undrade om Kristallgården vidtagit åtgärder för att förhindra 

fortsatt spridning av MRSA-smitta. Eva Frykler meddelade att Carema vidtagit  

nödvändiga åtgärder och inga nya fall har rapporterats.  Vid Solberga vård- och 

omsorgsboende har ett fall av MRSA-smitta upptäckts och en lex Mara-anmälan 

har gjorts till Socialstyrelsen. 

 

Eva Sahlin (SPF) tog upp frågan om hur ofta, och hur uppföljningen av avtalen 

genomförs. Enligt Eva Frykler sker verksamhetsuppföljning en gång per år. 

Därutöver sker en form av uppföljning på individnivå i samband med att 

biståndsbedömarna följer upp och omprövar biståndsbeslut.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 Vid protokollet 

Britt-Marie Ericsson 


